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ameliyat ettiğiniz ya da bir yakınının tedavisini üstlendiğiniz 
ne kadar otelci, restaurantçı, turizmci, belediye çalışanı varsa 
bir liste yaptım. Kafamda bu üç günü dolu dolu geçirecek 
ve insanları bilimsel doyumun yanında sosyal doyuma da 
ulaştırarak gönderecek bir proğram tasarladım.

İlk iş otel konusunu çözmek olmalıydı. Şehrin beş yıldızlı 
otellerinin satış müdürleriyle ilk görüşmelerim hüsranla 
sonuçlandı. Aynı tarihlerdeki Nato savaş uçakları eğitimi 
nedeniyle bu oteller blok olarak kapatılmıştı. 4* ve 3* lı otel 
kapasiteleri tek başına karşılamıyordu. Meram yolunda bir 3* 
lı otelin tüm odalarını kapatıp ilaveten 10 oda misafirhane ile 
çözülebilir gibi olmuştu. Bu otelin alkollü güzel bir restaurantı 
da vardı. Toplantı yapacağımız dekanlık morfoloji binasına 
da oldukça yakındı. Fiyatlar otel sahibi ile olan hemşehrilik 
ve önceki muhabbetlerimize dayanarak oda-kahvaltı olarak 
başkanın limitlerine çekilmişti. Otel ile ön sözleşme yaptım, 
fakat içim rahat değildi. Otel sahibine odalardan birine 
çıkıp biraz odada oturmak istediğimi söyledim. Odaya çıkıp 
biraz oturduğumda oda tefrişinin kısmen yıpranmışlığı 
beni huzursuz etti. Misafirleri burada ağırlamak kafama 
yatmamıştı. Tekrar arayışa girdim ve 4* lı ve yeni yapılmış 
Anemon otelle görüştüm. Otel bütün ısrarlarıma ve genel 
müdürleri ile de görüşmelerine rağmen fiyatta istediğimiz 
esnemeyi sağlamadı. Birkaç gün huzursuzluktan sonra 
beklemediğim bir müjde geldi. Dedeman Konya’nın en iyi 
2 otelinden biri idi ve satış şefi Serap hanım beni arayarak 
Nato toplantısının iptal edildiğini ve otelde yer açıldığını 
söylüyordu. Hemen otele giderek Serap Hanım ve önceden 
hukukumuz olan müdür Ahmet Bey’le görüşmelere başladık. 
Pazarlık sürecimiz bir haftayı aldı ve ben bu toplantının 
numune olduğunu gelecek yıllarda çok daha büyük 
toplantıları burada düzenleyeceğimizin garantisini vererek 
sonunda başkanın limitlerine fiyatı çekmeyi başardım. 
Neyse otel işini halletmiştim. Artık kafamdaki organizasyon 

Hep düşünmüşümdür, bizim ancak  dinlenme veya 
tatil amaçlı yapabildiğimiz şeyleri profesyonel olarak 

yapmak ne güzel olurdu diye. Mesela ben yemek zevki üst 
düzeyde biri olarak hem gezip hem de envai çeşit yemekleri 
tadıp sonra da bunları ekrana veya kağıda dökebilsem ne 
zevkli olurdu. Şef aşçı tüm hünerini göstermiş en leziz yemeği 
hazırlamış bir o kadar da güzel ve zevkli sunmuş. Adamın 
o anda tek beklentisi sizin yemeği tattıktan sonraki yüz 
ifadenizdir. Eğer yüzünüzde beğeninizi belirten memnuniyet 
ifadesi varsa, onun o hali sizin komada gelip yürüyerek 
taburcu ettiğiniz epidural hematomlu hasta karşısındaki 
durumunuzdur. Mükemmelliyetçi bir yapınız varsa ve 
Anadolu’da orta büyüklükte bir toplantı düzenlerseniz 
konuklarınızı yolcu ederken görmek istediğiniz yüz ifadesi 
yukardaki aşçının ki gibi oluyor.

Spinal grup yönetimi 2006 yılında yapmış olduğum bir 
günlük bölgesel İntradural Spinal Cerrahi toplantısından 
olumlu intibalarla ayrılmıştı ve yaz kursunun Konya’ya 
verilmesine karar verdi. Bölgesel imkanlarla bu kursu 
düzenleyecektim. Ayrıca kursiyerlere 3 günlük konaklama, 
yemekler her şey dahil ayrıca uygun fiyat verilecekti. 

Bulunduğumuz şehir Selçuklu medeniyetinin başkenti ve 
dünyaca ‘Sufi’ ismi ile tanınmış Mevleviliğin doğum yeri, 
hoşgörü diyarı Mevlana Celaleddin-i Rumi’nin şehri ise sizin 
üzerinize ayrı bir misyon yüklenmekteydi ve bu toplantı 
vesilesiyle belki de Konya’ya ilk kez gelecek konuklara vasat 
bir ziyaret proğramı yapamazdınız. Bu misyon ve kendi 
kişiliğim ekstra gayret ve uykusuz geceler demekti. Zaten 
toplantının bize verildiğini kendisi de bir akademisyen olan 
eşime söylediğimde ilk tepkisi ‘eve getirdiğin stresimiz azdı 
yenilerini yüklenmeden de yapamıyorsun’ oldu.

Toplantı için çalışmalara başlamadan önce yıllardır gece 
gündüz hizmet verdiğiniz şehirde daha önce bir şekilde 
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her hoca ve katılımcıya verilecek Mesnevi, Konya’yı anlatan 
dökümanlar, CD ve DVD’leri arabama yükleyerek depoya 
kaldırdım. Ayrıca sema gösterisi için protokol bölümünden 
rezervasyonumuzu tamamladım.

Konya gezi ve müze proğramlarını ve rehberlik hizmetlerini 
ayarladıktan sonra aklımda bir iş kalmıştı. Konya’daki bu 
proğramı ve bizi hatırlatacak bir objeyi değerli hocalarımıza 
verebilmeliydik. Hediyelik eşya yapan yerleri dolaştıktan 
sonra bir Mevlevi figürü üzerinde karar kıldım ve imalatçısını 
bularak toptan fiyatına yaptırıp hediyelik hale getirdim.

Spinal grup başkanına kurslarda çanta verilip verilmediğini 
sorduğumda böyle bir alışkanlık olmadığını söyledi. Ben son 
kredimi de kullandım ve kaliteli bir ipad çantası hazırlattım.

Son haftalara girdiğimizde katılım talebi halen olmasına 
rağmen kursiyer konaklamalı kayıt işlemini 60 kişide 
sonlandırdık. Evet toplantı tarihi yaklaşırken  sona yaklaştık 
ve toplantıdan üç gün önce Serap hanımla bir araya gelerek 
hocaların ve katılımcıların konaklayacakları odaları tespit 
ettik.

Artık planlama dönemi bitmiş eylem zamanı gelmişti. Tabii 
ki 60 olarak planladığımız kursiyer sayısı 72 oldu. Otelde 
de oda kalmadı. Bundan sonrası sadece takip, kontrol 
ve uykusuzluk idi. Misafirlerin gelişi, transferleri, otele 
yerleşmeleri, akyokuşta akşam yemeği, sabah toplantı 
salonuna transfer, toplantıya rektör, dekan, başhekim, 
dernek 2. başkanı, spinal grup başkanı, eski başkanların, 
kurs eğitmeni hocaların ve kursiyerlerin katılımı ile dolu 
dolu bir bilimsel ortam, daha sonra güzel bir Konya 
gecesi ile ilk gün tamamlandı. İlk gece 135 misafir akşam 
yemeğinde bulundu. Konya kaşık ekibi ve yerel sanatçılar 
kulakları mestetti. İkinci gün bilimsel oturumlar sonunda 
kursiyerlerin sınavları ve akşam Konya mutfağını takiben 
mistik ortamda  sema gösterisi izlendi. Son gün Konya 
şehir turu müze ziyaretleri ve etli ekmek ziyafetinden sonra 
misafirler uğurlandı.

Son misafiri de gönderdikten sonra derin bir oh çektim. 
Gidenlerin yüzünde yazının başında belirttiğim aşçının 
mükemmel yemeğini tadan insanların yüz ifadelerini 
görmüştüm. Bu her türlü yorgunluğa değerdi.

şemasının görüşmelerine başlayabilirdim. Rektör ve dekanla 
görüşerek dekanlık toplantı salonunun rezervasyonunu 
yaptırıp ses ve bilgisayarcı konusunu hallettikten sonra iş 
transferler, yemek, şehir turu gibi aktivasyonlara kalmıştı. 

Biz organizasyona başladık. Havaalanı transferlerini firma 
yapacağını belirtti. Restaurantları tek tek gezip uygun 
olanlarında karar verdik. Proğram bir yandan netleşirken 
bir yandan da dernek sayfası ve  spinal grupta kursun 
duyurularını yayınlamaya başladık. Toplantıdaki kahve 
araları ve öğle yemekleri için büyük bütçe ayırma şansım 
yoktu. Hastanemizin diyetisyeni ve baş aşçısı ile ön 
görüşmeyi tamamlayıp tüm maliyet ve bilgileri aldıktan 
sonra başhekimin karşısına çıktım. İki öğle yemeği ve 
kahve arası ikramlarını hastane imkanları ile vermesini talep 
ettim. Allah’tan kendisini daha önce ameliyat etmiştim ve 
beni kırması mümkün değildi. Bu konuda döner sermayeye 
sembolik bir ücret ödemek kaydı ile personeli tatil olmasına 
rağmen tahsis etti. Başmüdürlükte gerekli eleman desteğini 
sağlama sözünü verdi. Diyetisyen ile iki günlük menü ve 
pastaları tespit edip günler öncesinden kayda aldırdım.

Otel, toplantı salonu, transferler ve yemekler tamam gibi idi. 
Sıra sosyal proğrama gelmişti. Konya’nın Bozkır ilçesinde 
bir mahalli kaşık ekibi vardı ve bir üniversite toplantımızda 
dışarıdan gelen misafirler bu ekibi çok beğenmişti. Hemen 
Bozkır belediye başkanı ile irtibata geçerek bu ekibin bize bir 
akşam gösteri yapıp yapamayacağını sordum. Başkan daha 
önce belediye çalışanı olan ekip başkanının emekli olduğunu 
ve bu grubun artık profesyonel olarak çalıştığını söyledi. 
Ekip başkanı Mustafa beyi aradığımda 10-12 kişi tamamen 
profesyonel olarak çalıştıklarını ve bizim istediğimiz tarihte 
de İstanbul’da bir geceye katılma durumları olduğunu 
söyledi. Bu grubu istiyordum ve ısrar etmem üzerine aynı 
ücreti ödemem durumunda İstanbul’u iptal edebileceklerini 
söyledi. İkinci gece olan cumartesi gecesi Sema gösterisine 
grubu götürme planım vardı ve bu iş için de Büyükşehir 
Belediyesi genel sekreteri ve kültür müdürlüğü ile 
temasa geçtim. Genel sekreter babamın hemşehrisi ve 
babalarımızın dostluğu vardı. Kendisine ülkenin en ünlü 
beyin cerrahlarından müteşekkil  bir grubu ağırlayacağımızı 
ve katkılarını beklediğimi söyledim. Bana gülerek “biz her 
sene dünyanın her yanından gelen ne önemli şahsiyetleri 
ağırlıyoruz doktorum” dedi. Genel sekreterden talep ettiğim 


